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Dr. Szili Katalin
áz Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért emelkedik az idegenforgalmi ágazatok által nyújtott szolgáltatások ÁFA-tartalma?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Csillag István
miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Az Európai Unióban általános, hogy az idegenforgalmi szolgáltatásokat alacsony (5-10
százalékos) ÁFA terheli. Ez Magyarországon eddig 12% volt, az adótörvények módosítására
beadott kormányjavaslat szerint pedig 15%-ra növekedne . A növekedés rontja külföldi
versenytársainkkal szemben Magyarország versenyképességét, egyben rontja a belföldi
turizmus további növekedésének esélyét . Miért rontja a kormányzat egyik húzóágazatának
helyzetét, miért növeli a turizmust terhelő ÁFA-tartalmat?

Várom szíves válaszát!
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